



Awards

SHKP won ESG Leading Enterprises awards 新地榮獲 ESG 領先企業大獎



20

SHKP won three awards at the sixth ESG Leading Enterprises 2024, co-organized by *Bloomberg Businessweek/Chinese Edition* and Deloitte: the ESG Leading Enterprise Award, the Leading Social Initiative Award and the Sustainability Supply Chain Award. This recognition reflects the market's high regard for the Group's dedication to integrating environmental, social and governance (ESG) elements into its business development.

SHKP was the first developer to lend private land to the government for free for developing Light Public Housing (LPH) and has continued to support the government's efforts to address the shortage of public housing by filling the short-term gap in public housing supply.

The LPH project on Yau Pok Road, Yuen Long received the Leading Social Initiative Award. Providing about 2,150 LPH units on the 960,000-square-foot site, this will be one of the first LPH projects to start taking in residents in 2025, an illustration of SHKP's commitment to working for the greater good of the community.

Sanfield (Management) Limited, the Group's wholly-owned subsidiary, launched Hong Kong's first sustainability-linked supplier payment services (SPS) programme in the construction industry. The SPS programme facilitates Sanfield's suppliers and sub-contractors which meet pre-determined sustainability related targets to get early payment from Sanfield, improving their cash conversion cycle and encouraging them to accelerate their transition to more sustainable construction practices.

新地在《彭博商業周刊/中文版》與德勤合辦的第六屆「ESG領先企業2024」中榮獲三項殊榮，包括「ESG領先企業獎」、「領先社區項目獎」及「可持續供應鏈獎」，反映集團致力將環境、社會及管治 (ESG) 元素融入業務發展的表現，得到市場高度肯定。

作為首個將私人地皮無償借予政府發展簡約公屋的發展商，新地積極運用自身資源，協助政府應對公營房屋問題，以填補短期公營房屋供應不足的缺口。

位處元朗攸壘路的簡約公屋項目榮獲「領先社區項目獎」。該項目佔地近960,000平方呎，將提供約2,150個簡約公屋單位，預計於2025年開始入伙，是其中一個最早入伙的簡約公屋項目，充分展現新地恪守提升社會大眾福祉的理念。

此外，集團旗下全資擁有附屬公司新輝(建築管理)有限公司，亦推出香港建造業界首個可持續發展表現掛鈎供應商付款服務方案，該方案讓達成與可持續發展表現掛鈎預設目標的供應商和承包商提早收取款項，從而改善他們的現金循環週期，促進業界加快綠色轉型。